
 

 

  

  

                                                                                                                                                         

 

 
 

 صندوق التنمية الحضرية 

تلال الفسطاطحدائق   

URBAN DEVELOPMENT FUND 

Telal Al-Fustat Park 

 

 2025/    6/    4بدلًا من    2025/    6/    30تم مد فترة التقديم حتى يوم الإثنين  تنويه:  �� 

 دعوة لتأهيل الشركات المصرية والدولية لمشروع تأهيل وإدارة وتشغيل وصيانة حدائق تلال الفسطاط 

في ضوء تلقي عدد من الطلبات من جانب الشركات والتحالفات الراغبة في التقدم، بشأن منح مهلة إضافية لًستيفاء مستندات  
كما تم استدراك بعض البنود الواردة بوثيقة سابقة  ،  2025/  6/  30التأهيل، فقد تقرر مد فترة التقديم حتى يوم الإثنين الموافق 

 التأهيل، وذلك في إطار الحرص على تيسير الإجراءات وتعزيز فرص مشاركة المستثمرين الجادين.

🟨 Notice: The submission deadline has been extended to Monday, June 30, 2025, instead of June 4, 2025 

Invitation for the Prequalification of Egyptian and International Companies for the Rehabilitation, Management, 

Operation, and Maintenance of Telal Al-Fustat Park. 

In response to multiple requests from interested companies and JV/consortiums for additional time to 

complete and submit the required qualification documents, the submission deadline has been extended 

to Monday, June 30, 2025. 

In addition, certain clarifications and revisions have been made to the Prequalification Document, in an 

effort to facilitate the application process and encourage broader participation from serious and 

qualified investors. 

 : الرابط التاليالتأهيل من المشروع و يمكن الحصول على مستندات 
   

                                                          https://bit.ly/42Q0AXZ                                

ARAB REPUBLIC OF EGYPT 

Egyptian Cabinet 

جمهورية مصر العربية

 رئاســـة مجلـس الوزراء
ات  ـ ــة المجتمع ـــ ــهيئ 

 ة الجديدة ــ ــالعمراني 

New     Urban 

Communities Authority 

All interested Applicants are invited to download the 
Prequalification Document through the following link: 

 

https://bit.ly/42Q0AXZ


 

 

مستندات   ارسالللتأهيل   المتقدمةالمصرية والعالمية    تحالفات ال  /  يتعين على الشركات 
لتأهيل ل  مستندات التقدمبوضوح "  هعلي  مكتوب ،  مغلقفى مظروف    المستوفاةالتأهيل  

وصيانة  مشروع  ل وتشغيل  وإدارة  تلالتأهيل  تكون    الفسطاط،  حدائق  أن  على 
، على العنوان  PDFأصل ونسختين ضوئيتين ونسخة إلكترونية ملف    المستندات من

 الساعة الثالثة عصراً.  30/6/2025 أدناه فى موعد أقصاه المذكور
الم مستندات  تقييم  والمعايير    ينقدمتسيتم  للقواعد  طبقاً  المصرية،  للتأهيل،  والقوانين 

التي يقع عليها  المؤهلة    تحالفات ال  /  وسوف يتم إعداد قائمة مختصرة بأسماء الشركات 
 والترسية.  لاستكمال عملية الطرح تمهيداً  الاختيار

Completed Prequalification Documents should be submitted in sealed envelope 
clearly marked “Invitation for Prequalification for the Rehabilitation, Facilities 
Management and Operation of Telal Al-Fustat Project”, in one original, two copies 
and one electronic copy in PDF format delivered to the address specified below no 
later than 30/6/2025 at 3:00 pm. 
 
Submittals will be evaluated in accordance with international recognized standards 
and regulations.  

 

A short list of the qualified companies/consortiums will be compiled and will be 
announced for the purpose of continuing the bidding process.  

 بيانات الاتصال: 
استفسارات   مراسلات   ة أي  استقباليتم   أقصاه التأهيل    بمرحلةمتعلقة    أو  موعد  في 
 على العنوان التالي:  ،، 6/2025/ 17

 صندوق التنمية الحضريــة 
 الدور الثالث بمبنى الهيئات التابعة لرئاسة مجلس الوزراء

 ــ الحي الحكومي ــــ العاصمة الإدارية الجديدة  
 العربية  مصرجمهورية  – القاهرةمحافظة 

 Fustat@udf-egycabinet.comكتروني: إلبريد 
 0220544303تليفون: 

Contact Information:  
 

All correspondence or inquiries related to prequalification stage, shall be received 

no later than June 17, 2025, at the following address: 

 

Urban Development Fund 

rd. Floors, Entities Affiliated with the Cabinet of Ministers 

- Government District - New Administrative Capital 

CAIRO, EGYPT 

E-mail: Fustat@udf-egycabinet.com 

Tel: +0220544303 

 
 


